

Prime™ Joint Support Formula by Isotonix®

Keep Your Joints Young
保持年轻的关节

Prime™ Joint Support Formula by Isotonix®

What can Prime™ Joint Support Formula by Isotonix® do for you?

Prime™ Joint Support Formula by Isotonix®的益处:

- ❑ Helps to promote normal synthesis and regeneration of cartilage
- ❑ Helps to maintain joint comfort
- ❑ Helps to support joint fluidity and flexibility
- ❑ 有助促进软骨组织的正长生成与再生
- ❑ 有助促进关节舒适
- ❑ 有助支援关节液及关节灵活



What makes Prime™ Joint Support Formula by Isotonix® unique? Prime™ Joint Support Formula by Isotonix® 的独特之处:

- ✓ The only product on the market delivering glucosamine, Pycnogenol® and hyaluronic acid in isotonic form.
- ✓ 市面上唯一以等渗透压方式传输葡萄糖胺、Pycnogenol®及玻尿酸的营养补充品。

Glucosamine

- Can support normal, healthy cartilage cell production to help maintain overall joint health.

葡萄糖胺

- 支援正常健康的软骨细胞生成，帮助维持整体关节健康。

Pycnogenol®

- Has the ability to support the cross-linking of collagen fibres and other connective tissue.

Pycnogenol®

- 能支援胶原蛋白纤维的结构与其他结缔组织。

Hyaluronic acid

- Plays an important role in tissue hydration and lubrication.
- Help maintain strong, healthy cartilage and enhance synovial fluid production.

玻尿酸

- 在组织保水及润滑作用上有着重要的地位。
- 有助维持强健的软骨组织，强化关节液生成。

